

裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路28號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.: (852)-2461 1555

家長通告 2024-2025/433 「青年就業起點」(Y.E.S.)暑假生涯規劃嘉年華(7月10日)

敬啟者:

勞工處的「青年就業起點」協助 15 至 29 歲的青年在就業路途上選擇合適的起點,並透 過中心的服務,提升青年的就業能力,協助他們掌握最新就業資訊,從而在就業市場站穩腳 步,持續發展。為了讓學生了解不同行業的入職要求,從而回饋和改進自身的學習態度,適 逢7月10日葵芳「青年就業起點」(Y.E.S.)舉行暑假生涯規劃嘉年華,本校特意安排有興趣 的同學出席活動,當天活動詳情如下:

日期:	2025年7月10日(星期四)
集合時間:	上午9時正
集合及解散地點:	學校兩天操場(機構將安排旅遊巴來回往返活動地點)
活動時間:	上午 10 時至中午 12 時正
活動地點:	葵芳 Y.E.S.(葵芳興芳路 223 號新都會廣場辦公大樓第 2 座 9 樓)
對象:	中三至中五級學生(須年滿 15 歲)
名額:	40位
活動內容:	(一) 求職 "Switch" 影片互動工作坊
	包括 (i) 個人面試技巧、(ii)小組面試技巧、(iii)工作價值觀及(iv)常
	見求職陷阱
	(二)生涯探索桌遊活動
	以桌遊活動作為生涯規劃工具,與學生一同探索生涯規劃方向。
	(三)協同定向挑戰賽
	共同合作,建立有效的溝通,和團隊合作達成目標,解決問題。
服飾要求:	整齊體育服
備註:	有意報名的同學須登記成為 Y.E.S.會員,費用全免,負責老師將向
	相關同學派發會員申請表,同學須於翌日填妥交回老師收集。

如有查詢,請致電 2461 1555 與張鎮良主任聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年六月十八日



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

Parent Notice 2024-2025/433 <u>''Youth Employment Start'' (Y.E.S.) Summer Career Planning Carnival (July 10)</u>

Dear Parents,

The Labour Department's "Youth Employment Start" assists young people aged 15 to 29 in choosing suitable starting points on their employment journey. Through the services provided by the center, it aims to enhance their employability and help them grasp the latest job market information, thereby establishing a solid footing in the employment market and fostering continuous development. To help students understand the entry requirements of different industries and improve their learning attitudes, our school has arranged for interested students to attend the Summer Career Planning Carnival at Y.E.S. in Kwai Fong on July 10. The details of the event are as follows:

- **Date:** July 10, 2025 (Thursday)
- Meeting Time: 9:00 AM
- **Meeting and Dismissal Location:** School Rainy Day Playground (the organization will provide a bus to and from the event)
- Activity Time: 10:00 AM to 12:00 PM
- Activity Location: Kwai Fong Y.E.S. (9th Floor, Block 2, Metroplaza, 223 Hing Fong Road, Kwai Fong)
- Target Audience: Students from Form 3 to Form 5 (must be 15 years old or older)
- **Quota:** 40 participants

Activity Content:

- 1. Job "Switch" Interactive Workshop
 - o (i) Personal interview skills
 - (ii) Group interview skills
 - \circ (iii) Work values
 - (iv) Common job-seeking pitfalls
- 2. Career Exploration Board Game Activity
 - Using board games as a career planning tool to explore career directions with students.
- 3. Collaborative Orientation Challenge
 - Collaborate to establish effective communication and teamwork to achieve goals and solve problems.

Dress Code: Neat sportswear

Remarks: Students wishing to participate must register as Y.E.S. members at no cost. The responsible teacher will distribute membership application forms to interested students, who must complete and return them the next day.

For any inquiries, please contact Mr. Cheung Chun Leung at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping

Principal